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Minnesanteckningar 

 

1. Föregående minnesanteckningar 

Minnesanteckningar från mötet 2021-01-18 läggs till handlingarna. 

 

2. Uppdragsplan 

Föreslag till uppdragsplan lyftes åter. Sune kommer att stämma av even-

tuella yttre förväntningarna på en uppdragsplan. 

 

3. Planering av arbetet med arbetsmarknadsstrategin 

Planering i excelfil påbörjades med en grov uppdelning enligt rubrikerna 

i strategin. Marie färdigställer strukturen på dokumentet. 

 

Förslag lyfts om utbildningschefen ska bjudas in till beredningen. Slut-

satsen blev att det i så fall skulle vara bäst när strategiarbetet är i slutfa-

sen. Frågan lyfts igen vid nästa möte. 
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4. Revidering av förslag på arbetsmarknadsstrategi 

Till nästa möte uppmanas alla ledamöter att gå igenom dokumentet ”In-

komna synpunkter – arbetsdok till möte 2021-03-01” och ta ställning till 

vilka synpunkter man anser ska tas hänsyn till i strategin och hur det 

skulle kunna göras. Beredningen har gjort en sådan genomgång tidigare 

men det är på grund av uppehållet länge sedan så en uppdatering behövs. 

Dessutom är det många synpunkter och en genomgång bör göras för att 

ta ställning till eventuellt behov av prioritering. 

 

Statistik: Marie visar framtagen statistik utifrån önskemål från bered-

ningen.  

 

• Vad gäller ”hemmasittare” efterfrågar vi inte mer statistik, då 

strategin inte ska gå ner på den detaljnivån. 

 

• Vad gäller kompetensbehov hos lokala företag har Tillväxt Fin-

spång frågat om vi önskar en enkätundersökning. Beredningen 

konstaterar att det var ett väldigt bra förslag men att det inte 

finns tid till det. 
 

Marie skickar ut dokumentet med statistik till beredningen. 

 

 

5. Övriga frågor 

Närvaron diskuterades utifrån föregående minnesanteckningar. Sune 

kommer att ringa till ledamöter som inte varit med senaste tiden, för att 

diskutera frågan. 

 

 

 

  

Lärandeberedningen 

Marie Lundström 
Utvecklingsstrateg social omsorg  


